

—That, the Committee sit *in camera* at 9:30 a.m. on March 22 to discuss all proposed amendments to the Bill;

—That the Committee sit at 3:30 p.m. to 6 p.m. and 7:30 p.m. to 10:00 p.m. on Monday, March 26 and commence clause by clause consideration of Bill C-62;

—That, the Committee sit on Tuesday, March 27 at 3:30 p.m. to 6:00 p.m. and at 8:00 p.m. to 10:00 p.m.;

—That the Committee sit on Thursday, March 29 if necessary, at 9:30 a.m. without interruption until 3:15 o'clock p.m., at which time the Chairman shall interrupt proceedings then before the Committee and proceed to put, forthwith and successively, all questions necessary to dispose of all proceedings with respect to Bill C-62.

At 12:41 o'clock p.m., Ken Hughes took the Chair.

At 13:08 o'clock p.m., Garth Turner took the Chair.

At 2:30 o'clock p.m., Felix Holtmann took the Chair.

At 2:33 o'clock p.m., Garth Turner took the Chair.

Steven Langdon moved,—That the Chair's decision not to recognize Alex Kindy, be negatived.

And the question being put on the motion, the decision was sustained on the following division:

## YEAS

Alfonso Gagliano	Lorne Nystrom
Diane Marleau	Doug Young—(4)

## NAYS

Felix Holtmann	Rob Nicholson
Nic Leblanc	Garth Turner
Ken Monteith	Brian White—(6)

The Committee resumed consideration of the motion moved by René Soetens that reads as follows:

—That, in relation to its consideration of Bill C-62, An Act to amend the Excise Tax Act, the Criminal Code, the Customs Act, the Customs Tariff, the Excise Act, the Income Tax Act, the Statistics Act and the Tax Court of Canada Act, the Committee sit to hear further witnesses, as may be determined, on Monday, March 19, 1990, from 3:30 p.m. to 6:00 p.m. and from 7:30 p.m. to 10:00 p.m.;

—That, the Committee conduct consultations amongst members on March 20 and 21;

—That, the Committee sit *in camera* at 9:30 a.m. on March 22 to discuss all proposed amendments to the Bill;

—That the Committee sit at 3:30 p.m. to 6:00 p.m. and 7:30 p.m. to 10:00 p.m. on Monday, March 26 and commence clause by clause consideration of Bill C-62;

—That, the Committee sit on Tuesday, March 27 at 3:30 p.m. to 6:00 p.m. and at 8:00 p.m. to 10:00 p.m.;

—That the Committee sit on Thursday, March 29 if necessary, at 9:30 a.m. without interruption until 3:15 o'clock p.m., at which time the Chairman shall interrupt

—Que le Comité siège à huis clos le 22 mars à 9h30 pour discuter de tous les amendements proposés au projet de loi;

—Que le Comité siège de 15h30 à 18 heures et de 19h30 à 22 heures le lundi 26 mars et entreprenne l'étude article par article du projet de loi C-62;

—Que le Comité siège le mardi 27 mars de 15h30 à 18 heures, et de 20 heures à 22 heures;

—Que le Comité siège au besoin le jeudi 29 mars, de 9 h 30 à 15 h 15 sans interruption, et que le président interrompe ensuite les délibérations et mette aux voix sur le champs toutes les questions nécessaires afin de clore l'étude du projet de loi C-62.

À 12 h 41, Ken Hughes occupe le fauteuil.

À 13 h 08, Garth Turner occupe le fauteuil.

À 14 h 30, Felix Holtmann occupe le fauteuil.

À 14 h 33, Garth Turner occupe le fauteuil.

Steven Langdon propose,—Que la décision du président de ne pas accorder la parole à Alex Kindy soit rejetée.

La motion étant mise aux voix, la décision est confirmée selon le résultat suivant:

## POUR

Alfonso Gagliano	Lorne Nystrom
Diane Marleau	Doug Young—(4)

## CONTRE

Felix Holtmann	Rob Nicholson
Nic Leblanc	Garth Turner
Ken Monteith	Brian White—(6)

Le Comité reprend l'étude de la motion de René Soetens:

—Que, concernant l'étude du projet de loi C-62, Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise, le Code criminel, la Loi sur les douanes, le Tarif des douanes, la Loi sur l'accise, la Loi de l'impôt sur le revenu, la Loi sur la statistique et la Loi sur la Cour canadienne de l'impôt, le Comité siège afin d'entendre d'autres témoins le lundi 19 mars 1990, de 15 h 30 à 18 heures et de 19 h 30 à 22 h 00;

—Que le Comité consulte les membres les 20 et 21 mars;

—Que le Comité siège à huis clos, le 22 mars à 9 h 30, afin de discuter de tous les amendements que l'on propose d'apporter au projet de loi C-62;

—Que le Comité siège de 15 h 30 à 18 h 00 et de 19 h 30 à 22 h 00 le lundi 26 mars afin d'entreprendre l'étude article par article du projet de loi C-62;

—Que le Comité siège le mardi 27 mars, de 15 h 30 à 18 h 00 et de 20 h 00 à 22 h 00;

—Que le Comité siège au besoin le jeudi 29 mars de 9 h 30 à 15 h 15 sans interruption, et que le président interrompe ensuite les délibérations et mette aux voix sur